
Φεστιβάλ ΠΟΓΟ 
και Παιονίδης 

Αγαπητή Σύνταξη, 

~xε να παρευρεθώ στο Φε-] 
στι . της ΠΟΓΟ Λεμεσού και 

δε μπορώ να μην σχολιάσω ένα 
συμβάν που με στενοχώρησε 
πολύ . 
Στο πρόγραμμα του Φεστιβάλ 

ήταν και μία σάτιρα, η οποία δεν 
μπορώ να πω ότι χαρακτηριζό
ταν για την ποιότητα της και το 

καλό της γούστο. Εκείνο όμως 
που έκανε αρκετούς από μας 
να αγανακτήοουμε ήταν η χυ
δαία επίθεση εναντίσν του πρώ
ην στελέχους του ΑΚΕΛ κ. Παι
ονίδη, που ότι και να έγινε , δια
τηρεί ένα κύρος μέσο στη Λε
μεσό . Με λύπη μου πρόσεξα ότι 
την σάτιρα αυτή την ενέκρινε 

όλη η ηγεσία του ΑΚΕΛ που 
ήταν παρόντες. Τους aπλούς 
παρευρισκόμενους η όλη υπό

θεση απλώς τους χάλασε το κέ
φι. Εγώ προσωπικό σηκώθηκα 
και έφυγα. 
Διερωτώμαι, κύριε Χρίστου , 

αν ωφελεί σε τίποτα αυτός ο δι

ασυρμός ανθρωπων που πρό
σφεραν τόσα στο Κόμμα . Κι 

εμε ί~OΙ ψηφοφόροι που ~ν 
ε ίμα. ε από τα πάνω στελέ η, 
υπο ρίζουμε το ΑΚΕΛ γι τί 
πιστέψαμε σε ορισμένες ορχές . 
Μην μας τις ονοτρέψετε. 
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